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Úvodník 1

Milí čtenáři,

minul čas prázdnin a dovolených a opět se vracíme - doufám, že odpočatí a plní
nových zážitků - k našim povinnostem. Ve škole se ani o prázdninách nezahálelo,
probíhala výměna oken, podlah, topení a další práce. Děti tak mohly začít nový
školní rok v příjemném a čistém prostředí učeben a školní družiny. V souvislosti
se školou jsem si vzpomněla na poselství knihy Roberta Fulghuma „Všechno, co
opravdu potřebuju znát, jsem se naučil v mateřské školceÿ:

O všechno se rozděl.
Hraj fér.
Nikoho nebij.
Vracej věci tam, kde jsi je našel.
Uklízej po sobě.
Neber si nic, co ti nepatří.
Když někomu ublížíš, řekni promiň.
Před jídlem si umyj ruce.
Splachuj.
Teplé koláčky a studené mléko ti udělají dobře.
Žij vyrovnaně - trochu se uč a trochu přemýšlej a každý den trochu maluj a kresli
a zpívej a tancuj a hraj si a pracuj.
Každý den odpoledne si zdřímni.
Když vyrazíš do světa, dávej pozor na auta, chytni se někoho za ruku a drž se s
ostatními pohromadě.

Nemyslíte, že jsou to užitečné zásady?

Počasí nám zatím přeje, práce na kanalizaci probíhají podle plánu a již se
chýlí ke svému závěru, dokončeny by měly být do listopadu. Obec má také nové
webové stránky www.obec-kvasiny.cz, informace pro zájemce tedy dostupné jsou.
Hezké podzimní dny a ať vám zkracující se dny neuberou dobrou náladu. -mh-

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 38/2007
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Co je nového, co se připravuje

V současné době se provádí nový as-
faltový potah silnice „Zámeckáÿ. Nese
to sebou opravu vodovodních uzávěrů,
opravu kanalizačních propustí. V této
etapě bude silnice provedena od kos-
tela v Solnici po křižovatku ke Ško-
dovce. Zbytek bude proveden v další
etapě příští rok.
Od 1. 10. do 15. 10. bude provedena

uzávěra silnice ve směru od konzumu ke
Skuhrovu pro veškerou dopravu, včetně
autobusů. Podrobnosti budou zveřej-
něny. V uvedenou dobu se bude překo-
pávat silnice a provádět zbylé přípojky.
Dále se postupně začne asfaltování pásů
v místech výkopů. Žádáme o toleranci
a pochopení.
V obci bude proveden svoz nebez-

pečných odpadů, který se uskuteční v
sobotu 13. 10. Podrobnosti budou zve-
řejněny.
Byly provedeny kamerové zkoušky

kanalizace v úseku od Baranů až po
silnici. Výsledek je předán společnosti
VIS, která si zkoušky vyžádala a výsle-
dek zapracuje do projektu.
Na úsek opravy kanalizace od Va-

verů po most se provádí výběr dodava-
tele. Oprava musí proběhnout před re-
konstrukcí povrchu silnice, termín bude
upřesněn.
Připravuje se projekt kanalizace na

Ještětické ulici od Cejnarů po křižo-
vatku k okálům. Postupně dojde k na-
pojení domků v této lokalitě. Časový
horizont: Před rekonstrukcí silnice.
Další nové aktuální informace

se snažíme podávat na nových
webových stránkách obce, které

jsme nedávno otevřeli. Mají adresu:
http://www.obec-kvasiny.cz -ou-

Povede kanalizace parčíkem?

Tato otázka se řešila od léta
a hledala se na ni schůdná odpo-
věď.Výsledek řešení chci stručně objas-
nit.
Na bývalé Rolečkově louce se začíná

s přípravou stavby prvního bytového
domu a s tím souvisejících přípravných
dokumentačních prací. Řeší se i pro-
vedení odkanalizování. Projekční kan-
celář, která dostala úkol vyprojektovat
provedení kanalizace dostala zadání, ve
kterém chceme vyřešit i problém časté
nefunkčnosti stávající čističky u pů-
vodních bytových domů. Požadujeme,
aby tyto bytové domy byly odkanalizo-
vány gravitační kanalizací, ne přečerpá-
váním, které teď dělalo technické pro-
blémy.
A tady vznikl problém projek-

tantce, která musela řešit dodržení po-
třebného spádu a s tím spojený návrh
řešení trasy. Sběrná šachta u stávají-
cího bytového domu, která se musí na-
pojit je totiž ve značné hloubce a nevy-
cházel potřebný spád do nové hlavní ka-
nalizace. Představila nám varianty ře-
šení.
Asi nejméně bolestivá se jeví

opravdu varianta po obecním pozemku
krajem parčíku a pak dál po obecní ko-
munikaci a v ”zeleném” mezi bytovými
domy, kde se spád podařilo zajistit.
Ostatní varianty nebyly schůdné z

pohledu vedení a byl problém se spá-
dem. Byla i varianta přes soukromý po-
zemek a to jsme také zavrhli, protože i

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 38/2007
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zde se navíc nedařilo zajistit dostatečný
spád.
Od firmy, která bude vybraná na

zhotovení výkopu a položení celé kana-
lizační přípojky pro bytové domy bu-
deme vyžadovat, aby práce byly prová-
děny co nejšetrněji a to budou mít i v
zadání.
Očekáváme, že i spoluobčané po-

chopí naše rozhodnutí.
-ou-

Kanalizace a ČOV?

S blížícím se dokončením stavby
„Čistírna odpadních vod v Solniciÿ
(dále jen ČOV) a souvisejících kana-
lizačních řadů v Solnici, Ještěticích a
Kvasinách Vás chceme tímto informo-
vat o povinnostech, které pro Vás po
uvedení ČOV do zkušebního provozu
vyplynou.
Na vlastním objektu ČOV v Solnici

je předpoklad dokončení prací na konec
října 2007. Zde by měl být dle harmo-
nogramu prací zahájen v listopadu 2007
její zkušební provoz. Na tuto ČOV bu-
dou odváděny kanalizační sítí a za vy-
užití 4 čerpacích stanic odpadní vody z
celého řešeného území. Pro zajištění co
nejúčinnějšího čištění je z hlediska vy-
užívaných biologických procesů na ob-
jektech v ČOV nutné zajistit přivedení
surových odpadních vod (tzn. bez před-
čištění). Za tímto účelem je nutné za-
jistit přepojení všech objektů v daném
území na kanalizační síť.
Přepojení objektů může být prove-

deno těmito způsoby:
1. Objekty dnes už napojené na sou-
časnou kanalizaci, kde odpadní vody

jsou předčišťovány v septikách nebo
v domovních ČOV - zde je nutné za-
jistit odvádění odpadních vod přímo
do kanalizace, tzn. ponechání stavby
septiku nebo nádrže domovní ČOV
v terénu a zajištění přímého propo-
jení odpadních vod z domu do kana-
lizační přípojky, kdy čistící zařízení
zůstane na místě, ale bude odstaveno
z provozu - tyto práce svým rozsa-
hem nevyžadují žádné povolení.

V případě prací většího rozsahu
- úplné odstranění stávajícího čistí-
cího zařízení je nutné požádat pří-
slušný vodoprávní úřad (MěÚ Rych-
nov n. Kn., odbor životního pro-
středí) o povolení odstranění stavby.

2. Objekty, které se budou nově připo-
jovat na dostavěnou kanalizaci nebo
bude zřizováno nové připojení. Zde
se bude jednat a stavbu nové kana-
lizační přípojky (není stavbou vod-
ního díla), jejíž rozsah prací je třeba
projednat s příslušným stavebním
úřadem (MěÚ Rychnov n. Kn., od-
bor stavební), který podle řešeného
případu vydá územní souhlas nebo
stavební povolení.

Povinnost přepojit se na veřejnou
kanalizaci ukončenou centrální ČOV v
případech, kdy je to technicky možné,
vyplývá ze zákona č. 274/2001 Sb. o vo-
dovodech a kanalizacích pro veřejnou
potřebu a o změně některých zákonů
(zákon o vodovodech a kanalizacích), ve
znění pozdějších předpisů.

Vyzýváme tímto vlastníky objektů
v Kvasinách produkujících odpadní
vody k přípravě prací spočívajících v
přepojení kanalizačních přípojek bez

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 38/2007
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předčištění a k zajištění splnění této po-
vinnosti v jednoduchých nebo v připra-
vených případech, a to již v letošním
roce, nejdříve však od října.

V této souvislosti upozorňujeme, že
kanalizace v Solnici a v Kvasinách je
kanalizací jednotnou, takže je možno
přivádět i vody srážkové, kdy na síti
jsou budovány dešťové odlehčovací ko-
mory. Možnosti přímého odvedení deš-
ťových vod do vodního toku nebo zasa-
kování, kdy jimi nebude zatížena kana-
lizační síť, jsou samozřejmě vhodné.

Povinnost napojit se na kanalizaci
mají i objekty, které dnes vypouštějí
předčištěné odpadní vody samostatně
do vodního toku. Pojem uvedený v zá-
koně o vodovodech a kanalizacích ”v
případech, kdy je to technicky možné”
v praxi znamená i napojení např. tla-
kovou kanalizační přípojkou. (Samo-
zřejmě budou i lokality, které nelze na-
pojit do centralizovaného odkanalizo-
vání a zde si vlastníci objektů musí za-
jistit samostatně zneškodňování odpad-
ních vod jiným způsobem v souladu s
vodním zákonem č. 254/2001 Sb.) Pro-
tože náročnost přípravy v těchto přípa-
dech bude složitější (nalezení vhodného
technického řešení, příprava projektové
dokumentace, finanční zajištění), před-
pokládáme realizaci těchto připojení v
průběhu zkušebního provozu ČOV v
Solnici (rok 2008).

Vlastníkům stavebních pozemků
nebo staveb, kteří včas nezahájí pří-
pravné práce, může být povinnost při-
pojit se na kanalizaci uložena rozhod-
nutím příslušného obecního úřadu tak,
jak vyplývá z 8 zákona o vodovodech

a kanalizacích č. 274/2001 Sb. .
Po dokončení vlastního přepojení

Vás žádáme o písemné sdělení čísla po-
pisného objektu, který již splnil tuto
povinnost, na Obecní úřad v Kvasi-
nách, aby mohla být ve spolupráci s bu-
doucím provozovatelem - firmou Aqua-
servis, a.s. Rychnov n. Kn. vedena evi-
dence již napojených uživatelů.

Pavel Ulrich, starosta

Pískoviště na dětském hřišti

Maminky na začátku jara přišly s
podnětným nápadem, zhotovit zakrytí
pískoviště, aby nedocházelo k jeho zne-
čišťování. Zakoupili jsme tedy desky a
zhotovili zakrytí. Maminky si vzaly za
své, že budou zakrývání provádět.
Teď je situace taková, že se desky

povalují mimo, v nejlepším případě jsou
tak, jak je to na přiložené fotografii.

Prosím Vás maminky a tatínkové,
snažte se před odchodem z pískoviště
navečer zajistit jeho zakrytí. Je to pro
Vaše děti. Děkuji Vám. -jtk-

Zamyšlení

V naší obci se často spoluobčané
diví, že je ve spodní části kolem zastá-

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 38/2007
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vek a v nich značný nepořádek. „Co
s tím obec dělá?ÿ, „proč se tam neu-
klízí?ÿ a řada dalších podobných otá-
zek chodí od spoluobčanů, kteří na za-
stávkách nastupují a nebo jen tak pro-
cházejí. Na první pohled mají třeba
pravdu, protože toto místo, kde pře-
jde velké množství místních, ale i cizích
lidí, zaměstnaných ve Škodě, tento stav
denně vidí. Co s tím vážení spoluob-
čané uděláme, kde je příčina? Opravdu
se neuklízí, nebo ne dostatečně?
Myslím, že úklid v zastávkách a ko-

len nich se provádí.Dělají se i opravy
laviček a další potřebné práce. Ale toto
místo láká naše týnejdžry (mládež ve
věku 13 až 19 let), kteří se zde schází. Je
to veřejné místo a nikdo by asi nic nena-
mítal, kdyby poseděli, pobavili se, za-
smáli, ale neničili a nedělali nepořádek.
Většinou je ale opak pravdou, že po
nich ten nepořádek až vandalský stav
zůstane.
Nenašlo by se jiné místo pro po-

dobná posezení, kde by se kluci také
mohli ”předvádět” a děvčata je obdivo-

vat, aniž by vznikaly problémy? Máme
v obci několik sportovních klubů, ne-
bylo by to řešení?
Dávám to na zvážení nejen mládeži,

ale hlavně i jejich rodičům.
Neutěšený stav je ale o kousek vedle

zastávek u kontejnerů. Tam se na tom
podílí asi už i dospělí.
Tyto kontejnery jsou velice často

přeplněny, odpady jsou poházeny kolem
a tvoří „krásná zátišíÿ.
Tady je na místě otázka: Dávám do

těchto obecních kontejnerů jen to, co
tam patří a co nemohu uložit ve svém
domovním kontejneru, například sklo,
PET-láhve? Nešetřím někdy svoji po-
pelnici a nedávám to do veřejné? Zkuste
se prosím zamyslet a napravit to, co je
špatné. I obec musí zvážit, zda postačí
toto množství kontejnerů a četnost je-
jich odvozu a provést případné přehod-
nocení.
Očekávám, že toto zamyšlení bude

společné a také společně najdeme ře-
šení.

-jtk-

Nepořádek u kontejnerů vedle zastávky
u konzumu

Strop autobusové zastávky u konzumu

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 38/2007
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M
�
stský ú� ad Rychnov nad Kn

�
žnou 

Odbor dopravy a silni� ního hospodá� ství 
Havlí� kova 136, 516 01 Rychnov nad Kn� žnou,E-mail:e-podatelna@rychnov-city.cz 

 �
.j.: ODl/212/07/Sch                                                                 

Vy
�
izuje: Schwaller                                                                  

Telefon: 494509655 

E-mail:jan.schwaller@rychnov-city.cz 

V Rychnov�  nad Kn� žnou dne 4.zá	 í 2007 

Ukl.znak: 280.6, skart.znak S/5 

 
R O Z H O D N U T Í  
 . 112/2007 

 

Ú� astníci � ízení 

 

1)  VCES a.s.,Na Harf�  337/3 Praha,  I
�

O 26746573 

2)  Správa a údržba silnic Královéhradeckého kraje, p.o., oblast Rychnov nad Kn� žnou,  Pod Budínem 

1415, Rychnov nad Kn� žnou,  I
�

O70947996 

3) M � sto Solnice, Masarykovo nám� stí  . 1, 517 01 Solnice, I
�

O 00275417 

4) Obec Kvasiny, 517 02 Kvasiny 81 I
�

O 00275026 

5) Obec Skuhrov nad B� lou, 517 03 Skuhrov nad B� lou 84 I
�

O 00275387  

 

     M� stský ú
�
ad Rychnov nad Kn� žnou, odbor dopravy a silni� ního hospodá

�
ství, jako v� cn�  p

�
íslušný silni� ní 

správní ú
�
ad  ve v� cech silnic, podle § 40 odst.4 písm.a) zákona � . 13/1997 Sb., o pozemních komunikacích, ve 

zn� ní pozd� jších p
�
edpis

�
 (dále jen zákon), a  jako místn�  p

�
íslušný silni� ní správní ú

�
ad podle ustanovení § 11 

zákona � . 500/2004Sb., Správní 
�
ád, ve zn� ní pozd� jších p

�
edpis

�
, na základ�  žádosti doru� ené dne 15.srpna 

2007 firmou  VCES a.s., Na Harf�  337/3 Praha 9, I� O 26746573,  jež byla p
�
edm� tem rozhodování 

v y h o v u j e 
podle ustanovení §  24 odst.1 zákona této žádosti a povoluje úplnou uzavírku silnice � . II/321 v  
Kvasinách v souvislosti s provád� ním stavebních prací a  finální opravy povrch

�
 po výstavb�  

kanaliza� ní stoky „A“ a pokládky nové obrusné vrstvy v rámci stavby „ Stoka A - kanalizace a � OV 

Solnice, Kvasiny, Ješt� tice“. Stavební práce na kanalizaci a kanaliza� ních p
�
ípojkách „Stoka A“ dle stani� ení 

stoky 2,460 – 3,170 – v délce 710 m, 3,205 – 3,361 v dl. 156m, 3,628 – 3,688 v dl. 60m, 3,832 – 5,007 v dl. 

1175m, od k
�
ižovatky silnic II/321xIII/321 6 v Kvasinách ve sm� ru do Skuhrova n.B. v dl. 2101m (ZUS bylo 

povoleno R22/2007 ze dne 14.3.2007, které nabylo právní moci 14.3.2007 v termínu od l.5.2007 do 

31.10.2007). 
    Zdejší silni� ní správní ú

�
ad v této souvislosti na

�
izuje obousm� rné p

�
evedení dopravy vozidel do 3,5t  ze 

silnice � . II/321  po soub� žné pozemní komunikaci � . III/318 17 a III/321 11 p	 es Deb	 ece do Skuhrova n. B. 

Po této objízdné trase je rovn� ž vedena doprava nad 3,5  ve sm� ru z Kvasin do Skuhrova n.B.  

Ze Skuhrova n. B. do Kvasin,  po silnicích � . III/321 9, III/321 8 a III/321 6 p
�
es Brocnou je vedena objízdná 

trasa pro vozidla nad 3,5 t. 

Doprava zde bude 
�
ízena dopravním zna� ením.  

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 38/2007
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Objízdná trasa není vhodná pro nadrozm
�
rnou dopravu. 

 
Termín úplné uzavírky úseku silnice � . II/321:                                             
 od 6,00 hod. dne 1.� íjna 2007 do 14.� íjna 2007 do 18,00 hodin.                                                       

 

Délka uzavírky:  km cca   2,101 

Délka objíž� ky:  km cca   2,250 

 

        Za spln
�
ní podmínek rozhodnutí, � ádné dopravní zna� ení a jeho kontrolu odpovídá p. Petr Vacek, tel. GSM 

602102402, stavbyvedoucí žadatele. 

     P� ípadné odvolání proti tomuto rozhodnutí nemá odkladný ú� inek ve smyslu § 24 odst.4 zákona. 

 

Podmínky povolení. 

 

1) V uzav� eném úseku od k� ižovatky silnice � . III/321 6 sm
�
rem na Skuhrov n.B. do vozovky silnice � . 

II/321 bude povrch silnice v nezbytn
�
 nutném rozsahu od� íznut, v podélném zásahu odfrézován, tak aby 

nedocházelo k okolnímu zalamování krytu vozovky. 

2) Veškerý výkopek bude vyvezen a nahrazen kvalitním hutn
�
ným materiálem, s hutn

�
ním po vrstvách, 

max. 20 cm. Dodavatel stavby doloží protokol o provedených hutnících zkouškách, dle jednotlivých 

úsek� , vždy po jejich ukon� ení maj. správci SÚS KHK,a.s. obl. HK-RK, Rychnov nad Kn
�
žnou. 

3) Složení nových konstruk� ních vrstev silnice bude provedeno ve stávajícím složení dle návrhu 

zpracovaného v p� edložení PD. Nejpozd
�
ji do 31.10.2007 bude provedena oprava p� í� ných a podélných 

zásah� . Místa zásah�  do uvedení do p� vodního stavu budou stavbou udržována (dosypávání 

vyfrézovaným materiálem) tak, aby neohrožovala bezpe� nost silni� ního provozu. Kone� ná úprava bude 

provedena v místech p� í� ných a podélných zásah�  odfrézováním stávajícího krytu v síle 5cm s p� esahem 

40 cm od hrany výkopu a položení nové vrstvy asf. obalované sm
�
si. Pracovní spáry budou ošet� eny 

asfaltovou zálivkou se zadrcením. 

4) Umíst
�
ní poklop�  revizních šachet v ose jízdního pruhu tj. mimo jízdní stopu, nikoli ve st� edu ani v kraji 

vozovky. 

5)  S ohledem na postup stavebních prací v koordinaci se stavbou bude zajišt
�
n pr� chod p

�
ších osob. 

Stavební práce budou provedeny dle schválené stavební dokumentace a stanovených podmínek 

majetkového správce této pozemní komunikace Správy a údržby silnic Královéhradeckého kraje, p.o., 

oblast Rychnov nad Kn
�
žnou. 

6) Žadatel zajistí p� ístup k sousedním nemovitostem v� etn
�
 zajišt

�
ní bezpe� nosti p

�
ších osob. 

7) Uvedený úsek silnice bude uzav� en jen po dobu uvedenou v tomto rozhodnutí, žadatel je povinen, aby 

byla omezena na nejkratší možnou dobu. Uzav� ený úsek silnice a p� evedení dopravy na objízdné trasy 

bude � ádn
�
 technicky zabezpe� en, ozna� en dopravním zna� ením dle Stanovení dopravního zna� ení, 

které vydal M
�
stský ú� ad Rychnov nad Kn

�
žnou, odbor dopravy a silni� ního hospodá� ství ze dne 29.8. 

2007 vydané pod � .j.: ODl/212/07/Sch, v� etn
�
 schématu, schváleného Policií � R, O� _DI Rychnov nad 

Kn
�
žnou ze dne 5.9.2007 vydané pod � .j. ORRK-16-155/� J-07-2007, které jsou sou� ástí tohoto SDZ. 

8) Po ukon� ení prací bude provedeno p� edání úsek�  silnic a silni� ního pozemku, které byly bezprost� edn
�
 

dot� eny uvedenou stavbou majetkovému správci t
�
chto pozemních komunikací, SÚS KHK, pracovišt

�
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Rychnov n. Kn., Pod Budínem 1415, Rychnov nad Kn
�
žnou. 

9) Ozna� ení uzavírky a objízdné trasy dopravním zna� ením a jejich kontrolu zajistí žadatel, který dále na 

za� átku uzavírky navíc umístí orienta� ní tabuli s uvedením dat zahájení a ukon� ení uzavírky, název a 

sídlo právnické osoby, pop� ípad
�
 jméno a bydlišt

�
 fyzické osoby, na jejichž žádost byla uzavírka 

povolena.  

10) Ve� ejná osobní linková doprava povede rovn
�
ž po objízdné trase,  k p� emíst

�
ní zastávek – 

Kvasiny,pož.zbrojnice; Kvasiny, ÚSP; Skuhrov n.B., Porkert; - dojde. Nebudou obsluhovány aut. 

Zastávky  - Kvasiny, pož.zbrojnice; Kvasiny. U soudku. 

11) Žadatel dodrží ostatní stanovené podmínky v� etn
�
 schématu pro rozmíst

�
ní DZ projednané a schválené 

Policií 
�

R, O� -DI Rychnov nad Kn
�
žnou ze dne 5.9.2007 vydané pod � .j.: ORRK-16-155/

�
J-07-2007. 

12) Režim zasahujících vozidel  IZS  uzav� eným úsekem této pozemní komunikace bude umožn� n (po 

dohod�  se stavbou).  

13) Povolující orgán si vyhrazuje právo kdykoliv stanovené podmínky zm
�
nit � i stanovit jiné a p� i jejich 

nespln
�
ní m

�
že ud

�
lené povolení omezit nebo zrušit, bude-li si to ve� ejný zájem vyžadovat.   

o d �  v o d n 	  n í 
    Na základ

�
 žádosti VCES a.s., Na Harf

�
 337/3, Praha, doru� ené dne 15.srpna 2007 byla povolena úplná 

uzavírka úseku silnice � . II/321 v Kvasinách s na� ízením  p� evedení dopravy po objízdné trase  tak, jak ve 

výroku tohoto rozhodnutí uvedeno. 

    Žádost o povolení úplné uzavírky byla projednána zdejším silni� ním správním ú� adem ve smyslu § 24 odst.2 

zákona dne 27.srpna 2007,  stanoviska z tohoto jednání a ú� astník
�
 � ízení, v� etn

�
 stanovisek dopravc

�
, jsou 

sou� ástí spisu tohoto povolení. Žadatel p� edal k žádosti � asový Harmonogram stavby + vyjád� ení Dopravního 

ú� adu KÚ KHK.k p� emíst
�
ní zastávek autobus

�
. 

p o u 
  e n í    o    o d v o l á n í: 

      Proti tomuto rozhodnutí m
�
že ú� astník � ízení podat podle ustanovení § 81 odst.l správního � ádu odvolání, 

ve kterém se uvede v jakém rozsahu se rozhodnutí napadá a dále namítaný rozpor s právními p� edpisy nebo 

nesprávnost rozhodnutí nebo � ízení, jež mu p� edcházelo, ve lh
�
t
�
 15 dn

�
 ode dne jeho doru� ení ke Krajskému 

ú� adu Královéhradeckého kraje v Hradci Králové, podáním u� in
�
ným u M

�
stského ú� adu Rychnov nad 

Kn
�
žnou, odboru dopravy a silni� ního hospodá� ství. Lh

�
ta pro p� ípadné odvolání se po� ítá ode dne doru� ení 

tohoto rozhodnutí, p� i� emž se den doru� ení do b
�
hu lh

�
ty nezapo� ítává. Odvolání jen proti od

�
vodn

�
ní 

rozhodnutí je nep� ípustné. Odvolání se podává s pot� ebným po� tem stejnopis
�
 tak, aby jeden stejnopis z

�
stal 

správnímu orgánu a aby každý ú� astník dostal jeden stejnopis. Nepodá-li ú� astník � ízení pot� ebný po� et 

stejnopis
�
, vyhotoví je správní orgán na náklady ú� astníka � ízení. 

      P� ípadné odvolání proti tomuto rozhodnutí nemá odkladný ú� inek ve smyslu § 85 odst.2. správního � ádu. 

 

 

                                                                                               Jan Schwaller 

                                                                                      Samostatný odborný referent 

                                                                             odboru dopravy a silni� ního hospodá� ství 
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Zápisy ze zasedání zastupitelstva

Zápis
z 6. zasedání Obecního zastupitelstva Kvasiny
konaného dne 18. 6. 2007

Místo konání: Požární zbrojnice
Termín: 18. 6. 2007 v 19.00 hodin
Přítomno: 14 členů obecního zastupitelstva
Nepřítomno: pan J. Nosek
Jednání řídil: p. Pavel Ulrich, starosta

Zasedání zahájil starosta pan P. Ulrich, který členy obecního zastupitelstva
přivítal a konstatoval, že schůze je usnášení schopná nadpoloviční většinou všech
členů zastupitelstva. Zapisovatelkou z dnešního jednání je určena paní Šintáková.
Návrhová komise je určena ve složení: Josef Štěpánek, Aleš Vavera Zápis z jednání
ověří: Iva Rýdlová, Jaroslava Krucká

1. Schválení programu

Starosta pan P. Ulrich konstatoval, že na začátku zasedání by chtěl všem pří-
tomným představit zástupce společnosti ČEZ Obnovitelné zdroje s.r.o., pana Vl.
Česenka na pana T. Szkanderu, kteří by nám sdělili několik informací k výstavbě
větrných elektráren.
Pan Vl. Česenek na úvod sdělil, že společnost ČEZ Obnovitelné zdroje s.r.o.

vznikla v roce 2005. Od této chvíle se rozvíjí příprava projektů v oblasti obnovi-
telných zdrojů energie.
Pan T. Szkandera navázal, že jeden z projektů obnovitelných zdrojů vzniká i v

obci Kvasiny. Tento záměr je teprve ve fázi zrodu, tzn. že se začíná komunikovat
s obcí. Předběžně je v obci plánována výstavba 3 větrných elektráren, které by
byly situovány severovýchodně od závodu Škoda Auto. Nejbližší by byla vzdá-
lená 800m od zástavby. Obec Kvasiny byla vybrána proto, že splňuje řadu před-
pokladů pro výstavbu větrných elektráren jako například větrnost, dostupnost,
vzdálenost a řadu dalších podmínek. Větrné elektrárny se také nesmí nacházet v
chráněné krajinné oblasti. Výstavba větrných elektráren přinese i řadu výhod pro
obec. Protože obce, na jejichž katastru budou tyto elektrárny postaveny, budou
dostávat příspěvek do obecního rozpočtu přibližně 150 tis. ročně. Životnost jedné
takové elektrárny se odhaduje zhruba na dvacet let.
Pan J. Tomáš se optal, zda vzdálenost 800m od výstavby je dostatečně velká.

Na tento dotaz pan T. Szkandera odpověděl, že konstrukce větrných elektráren
natolik pokročila, že v této vzdálenosti nebude žádný hluk. Pan Vl. Česenek
upřesnil, že tyto elektrárny jsou vybudovány po celém světě. Negativní zkušenosti
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s hlukem se vztahují zejména k větrným elektrárnám starší konstrukce z první
poloviny 90. let minulého století. Vzdálenost je prokázána, vychází se z výpočtu
při projektování.
Pan V. Petr upozornil na to, že hluk se nese větrem.
V 19.15 hod. příchod pana J. Novotného.
Pan J. Tomáš konstatoval, že jeden monument v podobě závodu Škoda Auto

už v obci stojí. Proč bychom si tu nechali vystavět další? A navíc je plánována
také výstavba elektrárny na biomasu v Lukavici.
Pan Vl. Česenek ještě jednou zopakoval, že výstavba větrných elektráren je

limitována mnoha podmínkami, a právě obec Kvasiny tyto podmínky splňuje.
Pan Vl. Kalous upozornil zástupce společnosti ČEZ, že si vybrali nesprávnou

obec. Občané jsou už znepokojeni závodem Škoda Auto.
K této připomínce pan T. Szkandera dodal, že všechno má své klady a zápory.
Starosta P. Ulrich zopakoval, že se prozatím jedná pouze o prvotní informace.

Poděkoval za připomínky, kterými se budeme řídit při vydání rozhodnutí a vy-
zval přítomné, aby se dotazovali spíše na konkrétní informace. Pokud by se tato
výstavba neuskutečnila v naší obci, uskutečnila by se v sousední obci.
Pan J. Tomáš konstatoval, že do této problematiky je třeba zapojit širokou

veřejnost, nejenom zastupitelstvo obce.
Pan Vl. Česenek informoval, že mimo prezentací jako jsou besedy s občany,

promítání a jiné se obvykle pořádají i víkendové exkurze.
Starosta P. Ulrich poděkoval zástupcům za předání informací o tomto pro-

jektu.
Starosta P. Ulrich přečetl program dle navržených bodů a vyzval členy ZO,

aby uvedli případné připomínky k programu zasedání. Nikdo k tomuto programu
žádné připomínky neměl.
Usnesení: ZO schvaluje program zasedání.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

2. Kontrola minulého usnesení + zápisy rady obce

Starosta P. Ulrich konstatoval, že všichni členové ZO mají zápisy z rady k
dispozici a přečetl usnesení z minulého zasedání konaného dne 4. dubna 2007.
Připomněl, že byla schválena smlouva o dílo s firmou VCES, a.s. na stavbu

kanalizace na odvedení dešťové vody Kvasiny - Jih, Zámecká, 1. etapa. V současné
době se dokončuje propojení přes farskou zahradu a vývod do řeky. Dále byly
schváleny cenové relace na 1 m2 stavebních pozemků na ulici Zámecká dle cenové
mapy, bezúplatný převod pozemků od PF, smlouva na dokumentaci k územnímu
řízení a dokumentaci ke stavebnímu řízení pro ZTV Kvasiny - Hamernice.
Byl schválen i výkup pozemku pod č.p. 146. Prozatím nedošlo k zahájení

vyjednávání, protože práce na přestěhování obyvatel se zdržely.
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Schváleny byly i výkupy dalších pozemků v ulici Nad farou, směna pozemků
u dolních zastávek. Byla zřízena DPS jako organizační složka obce. Dále bylo
schváleno převedení hospodářského výsledku ZŠ Kvasiny roku 2006 a ZO vzalo
na vědomí roční zprávu o hospodaření ZŠ Kvasiny, úpravy rozpočtu na rok 2007
a místo konání dalšího zasedání ZO.
Usnesení: ZO bere na vědomí kontrolu minulého usnesení a usnesení Rady obce.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

3. Schválení závěrečného účtu obce za rok 2006

Zastupitelé měli podklady předem k dispozici. Roční zpráva byla vyvěšena
na úřední desce i na elektronické úřední desce po dobu 15-ti dní. Starosta P.
Ulrich seznámil členy ZO s jednotlivými položkami a vyzval je k případným
připomínkám. Nikdo žádné připomínky neměl.
Usnesení: ZO schvaluje závěrečný účet obce za rok 2006 a Zprávu o výsledku
přezkoumání hospodaření obce za rok 2006.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

4. Schválení prodeje pozemků v PZ firmě Škoda

Záměr prodeje pozemků určené pro převod na Škoda Auto a.s. byl schválen
Radou obce dne 30. 5. 2007 a vyvěšen na úřední desce po dobu 15ti dní. Jedná
se o pozemky ve vlastnictví Obce Kvasiny o výměře 1.480m2 a o pozemky ve
spoluvlastnictví Obce Kvasiny a pana Jiřího Hofmana o výměře 218m2. Tyto
pozemky jsou v současné době zastavěny stavbou parkoviště.
Po dobu vyvěšení tohoto záměru se žádný jiný zájemce neozval. Byla stano-

vena zvýhodněná cena 75,- Kč/m2.
Pan J. Tomáš požádal o předložení větší mapy s vyznačením těchto pozemků.
Starosta P. Ulrich vysvětlil, že se jedná o pozemky malé výměry, největší

pozemek má výměru přibližně 800 m2. Jedná se o zbytky parcel, které vznikly
po vykoupení pozemků na výstavbu komunikace.
K tomuto bodu nikdo žádné další připomínky neměl.

Usnesení: ZO schvaluje prodej pozemků v PZ firmě Škoda za jednotnou cenu
75,- Kč/m2 dle návrhu:
Pozemky ve vlastnictví obce Kvasiny:

k.ú. Kvasiny KN 425/8 ost.pl.-ost.komunikace 124m2

k.ú. Kvasiny KN 425/21 ost.pl.-ost.komunikace 848m2

k.ú. Kvasiny KN 425/26 ost.pl.-jiná plocha 143m2

k.ú. Kvasiny KN 1343/2 ost.pl.-jiná plocha 84m2

k.ú. Kvasiny KN 1468/7 ost.pl.-ost.komunikace 4m2

k.ú. Solnice KN 5689/1 ost.pl.-jiná plocha 127m2

k.ú. Solnice KN 5689/4 ost.pl.-ost.komunikace 150m2
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Pozemky ve spoluvlastnictví Obce Kvasiny (podíl 81/100) a p. Jiřího Hof-
mana (podíl 38/200) - LV 735:

k.ú. Kvasiny KN 405/27 ost.p. .-ost.komunikace 218 m2

ZO pověřuje starostu podpisem smlouvy.
Hlasování: usnesení bylo přijato 13 hlasy, hlasování se zdržel: P. Novotný

5. Schválení prodeje pozemků ulice Zámecká pro jednotlivé zájemce

Starosta pan P. Ulrich konstatoval, že záměr Obce prodat tyto pozemky ur-
čené územním plánem na výstavbu rodinných domků byl řádně vyvěšen na úřední
desce a přečetl seznam zájemců o stavební parcely na ulici Zámecká. V současné
době máme 11 zájemců. Prozatím zůstává neobsazeno prvních 5 parcel a parcela
č.p. 405/60.

405/51 811m2 Otman
405/52 775m2 Kobrč
405/53 758m2 Nágl
405/54 775m2 Tobiška ml.
405/55 690m2 Tarantová
405/56 759m2 Ing. Konvalina, Kadlecová
405/57 775m2 Hronovský
405/58 776m2 Wotawovi
405/59 776m2 Slámovi
405/61 785m2 Kopečný
405/62 830m2 Ing. Lelková

Tyto pozemky budou do dvou let plně zainvestovány inženýrskými sítěmi.

Usnesení: ZO schvaluje prodej pozemků ulice Zámecká pro jednotlivé zájemce:

405/51 811m2 Otman
405/52 775m2 Kobrč
405/53 758m2 Nágl
405/54 775m2 Tobiška ml.
405/55 690m2 Tarantová
405/56 759m2 Ing. Konvalina, Kadlecová
405/57 775m2 Hronovský
405/58 776m2 Wotawovi
405/59 776m2 Slámovi
405/61 785m2 Kopečný
405/62 830m2 Ing. Lelková
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ZO schvaluje předat smlouvy ke zpracování na právní oddělení.
ZO pověřuje starostu podpisem smluv.

Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

6. Schválení smlouvy na financování odboček z kanalizační přípojky

Starosta pan P. Ulrich informoval, že z hlavní kanalizace povedou přípojky k
jednotlivým nemovitostem. Smlouva o dílo obsahuje i cenu uličních vpustí, které
se SÚS zavázala uhradit. Smlouva o dílo bude tedy upravena.
Cena za 1 bm kanalizační přípojky činí dle smlouvy 2.300,- Kč bez DPH v

asfaltu. V případě vedení přípojky v travnatých plochách, bude cena nižší. Ceny
nemůžeme určit sami, celková cena bude vypočtena na základě skutečných údajů.
Smlouva o dílo obsahuje běžné náležitosti.
Pan J. Štěpánek upozornil, že by se měla účtovat délka výkopu a ne délka po-

ložených trub kanalizace. K této připomínce místostarosta pan J. Tkadlec uvedl,
že o této skutečnosti s VCES hovořil. Budeme požadovat vysvětlení způsobu to-
hoto vyúčtování. Přípojky by měly být hotové do listopadu a kanalizace do října.
Tento týden bude také probíhat pokládání nového povrchu vozovky od Pelinko-
vých směrem ke Kamennému mostu.
V 20.20 hodin příchod pana RNDr. O. Štěpána.
Místostarosta pan J. Tkadlec dále uvedl, že se prováděla určitá opatření u

těch občanů, kteří nemají v obci trvalý pobyt. Jestliže tito občané chtějí být
připojeni na kanalizace, musí se na připojení finančně podílet. Jedním z řešení
této situace bylo, že se řada občanů přihlásila k trvalému pobytu a došlo tak k
navýšení počtu obyvatel v obci.
Usnesení: ZO schvaluje smlouvu na financování odboček z kanalizační přípojky
a požaduje dopracování cen přípojek ve volném terénu a svislých přípojek na
hlavní stoce.
ZO pověřuje jednáním starostu a místostarostu.

Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

7. Schválení příspěvku na opravu kostela ve Skuhrově nad Bělou

Na obec Kvasiny byla doručena žádost od pana Františka Hofmana o po-
skytnutí příspěvku na realizaci záměru zachránit kostel před devastací přílišnou
vlhkostí a tím předejít případným úrazům způsobených elektrickým proudem.
Stavba kostela se nachází na návrší nad obcí Skuhrov nad Bělou.
Na provedení zednických prací, spojených s přípravou a očištěním stěn in-

teriéru, omítnutím a začištěním je v provedeném rozpočtu částka 357.656,- Kč
včetně materiálu.
Na provedení zednických prací opravy venkovních zdí a jejich izolování je

odhadem částka také 350.000,- Kč včetně materiálu.
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Na provedení odvodnění kolem zdí kostela se odhaduje částka 100.000,- Kč
a provedení výměny vadné elektroinstalace včetně materiálu je podle rozpočtu
částka 239.711,- Kč.
Celková částka nákladů na opravu činí tedy 725.467,- Kč.
Tato žádost byla projednávána na Radě obce a v rozpočtu na to byly vyme-

zeny finance v rozmezí od 100 do 300 tis. Kč.
Pan J. Novotný informoval členy ZO, že uvedené náklady budou ve skutečnosti

mnohem vyšší, než je stanovený rozpočet.
Pan J. Štěpánek se optal, kdo skuhrovský kostel vlastní. Na tento dotaz sta-

rosta pan P. Ulrich odpověděl, že se jedná o majetek církve.
Pan J. Tkadlec vyzval členy ZO, aby k této žádosti přistoupili jako k žádosti

týkající se opravy kulturní památky přiléhající k části naší obce, protože řada
občanů z horních Kvasin navštěvuje právě tento kostel. Přiklání se ke stanovení
úměrné části nákladů.
Pan RNDr. O. Štěpán zopakoval, že kostel není naším majetkem.
Starosta pan P. Ulrich upozornil, že obec Kvasiny poskytla i příspěvek na

dlouhodobou opravu kostela v Solnici v letech 87 až 1989. Takové opravy se
uskuteční pouze jednou za jednu generaci.
Pan Ing. V. Brandejs upozornil také na skutečnost, že každoročně poskytu-

jeme příspěvky na kulturní a sportovní akce, měli bychom poskytnout i příspěvek
na opravu kostela, která se provádí jen jednou za desítky let.
Usnesení: ZO schvaluje poskytnutí příspěvku na opravu kostela ve Skuhrově
nad Bělou
Hlasování: usnesení bylo přijato 10 hlasy, hlasování se zdržel: J. Polívka, RNDr.
O. Štěpán, V. Petr, P. Novotný
Pan RNDr. O. Štěpán navrhl sbírku mezi občany.
Pan V. Petr navrhl odsouhlasení poloviny předpokládaných nákladů. Mís-

tostarosta pan J. Tkadlec konstatoval, že částka byla předjednána s účetní obce,
která mu dnes znovu potvrdila, že v rozpočtu je s tímto příspěvkem počítáno.
Usnesení: ZO schvaluje finanční dar ve výši 200 tis. Kč na opravu kostela ve
Skuhrově nad Bělou.
Hlasování: usnesení bylo přijato 8 hlasy, hlasování se zdržel: J. Polívka, RNDr.
O. Štěpán, V. Petr, J. Štěpánek, A. Vavera, J. Krucká

8. Schválení půjčky z FRB

Starosta P. Ulrich seznámil členy ZO s návrhem na poskytnutí půjček z Fondu
rozvoje bydlení pro paní Květu Urbanovou na výměnu oken ve výši 45.000,- Kč,
úročenou 5% a se splatností 3 roky.
Usnesení: ZO schvaluje půjčku z FRB ve výši 45.000,- Kč, úročenou 5
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

9. Schválení vyhlášky o zrušení neplatných vyhlášek
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Starosta pan P. Ulrich informoval členy ZO, že byl zpracován audit vyhlášek
paní Kabelkovou, která doporučuje schválit vydání Obecně závazné vyhláška o
zrušení těchto obecně závazných vyklášek:

č. 2 z 16.2.1998, o ochraně přírody a životního prostředí v obvodu obce
č. 4/1999, o hospodaření s byty v domech zvláštního určení v majetku obce

K tomuto bodu nikdo žádné připomínky neměl
Usnesení: ZO schvaluje vydání na základě §84 odst. 2 písm. i) zákona č. 128/32000
Sb., o obcích (obecní zřízení) obecně závazné vyhlášky č. 1/2007, kterou se ruší
obecně závazné vyhlášky č. 2 z 16. 2. 1998, o ochraně přírody a životního prostředí
v obvodu obce, a č. 4/1999, o hospodaření s byty v domech zvláštního určení v
majetku obce.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

10. Schválení stavebního dozoru na základní školu

Starosta pan P. Ulrich uvedl, že stavební práce na Základní škole Kvasiny
budou probíhat o letních prázdninách a menší úpravy v září. Obdrželi jsme 3
nabídky na stavební dozor, jedná se pouze o to vybrat tu nejvhodnější.
Firma V-STAV RK s.r.o. z Rychnova nad Kněžnou nabízí nejnižší cenu, pan

Ing. M.Valtera už pro školu pracoval a byli jsme s ním spokojeni.
Další firmy jsou Josef Roleček - R kancelář z Rychnova a Inženýrská činnost

ve výstavbě - Radomíra Martinová z Červeného Kostelce.
Pan V. Petr se optal, zda se bude budovat lepší přístup ke školní kuchyni,

když nebyla schválena rampa. Na tento dotaz pan J. Polívka uvedl, že rampa
musí mít určité parametry, aby mohla být schválena.
Starosta pan P. Ulrich ukončil diskusi a navrhl členům ZO, aby své návrhy

na úpravu základní školy předložili do 22. června na Obecním úřadu.
Usnesení: ZO schvaluje výběr firmy V-STAV RK s.r.o. pro stavební dozor na
Základní školu Kvasiny
ZO pověřuje starostu podpisem smlouvy

Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
Starosta pan P. Ulrich dále uvedl, že finance musí být vyčerpány do konce

prosince.
Paní Mgr. J. Podstavková upozornila, že nejdůležitější byla půdní vestavba

nové třídy a to se bohužel nepodařilo. K této připomínce starosta pan P. Ulrich
uvedl, že si musíme uvědomit, že výstavba nové třídy má zcela jiné a vysoké
nároky.

11. Schválení úprav rozpočtu obce č. 2 rok 2007

Starosta pan P. Ulrich vysvětlil, že jsme v dubnu obdrželi dotaci od Králové-
hradeckého kraje na rekonstrukci základní školy ve výši 3.200 tis. Jedná se tedy
o navýšení této částky v rozpočtu v příjmech i ve výdajích.
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Dále se jedná o navýšení rozpočtu v příjmech na prodej pozemků a navýšení
rozpočtu ve výdajích na vybudování ZTV ve výši 2.500 tis.
Usnesení: ZO schvaluje úpravu rozpočtu obce č. 2 rok 2007 navýšením v pří-
jmech i ve výdajích o 5.700 tis.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy

12. Různé

Diskuse o smlouvě budoucí kupní pro Benešovi
Starosta pan P. Ulrich vysvětlil, že se jedná o dohodu mezi Obcí Kvasiny,

panem Rudolfem Benešem mladším a panem Rudolfem Benešem starším. Musíme
schválit vyvěšení záměru, proto se jedná pouze o diskusi. K tomuto bodu nikdo
žádné připomínky neměl.
Usnesení: ZO schvaluje vyvěšení záměru.
ZO bere na vědomí smlouvu budoucí kupní pro Benešovi

Hlasování: usnesení bylo přijato 13 hlasy, hlasování se zdržel: J. Krucká
Zadání výběrového řízení u specializované firmy vybrané KÚ

V současné době probíhá výpočet slepého rozpočtu na výstavbu ZTV. Jedná
se o náklady zhruba 35 mil. Kč. Jde tedy o velkou zakázku, která se týká celé
Evropy. Královéhradecký kraj nám doporučil společnost Veřejné zakázky s.r.o. z
Prahy. Termín výstavby ZTV je plánován na září 2009. Přihlásit se může jakákoli
firma. Výstavba ZTV bude financována Královéhradeckým kraje, v případě, že by
toto financování nedopadlo, požádáme o financování výstavby na ministerstvu.
V současné době jsou vyvěšena stavební povolení.
Pan Ing. V. Brandejs se optal, zda si budeme muset nechat schválit i stavební

dozor. Na tento dotaz starosta pan P. Ulrich odpověděl, že stavební dozor si
budeme vybírat sami a bude třeba se nad tímto výběrem řádně zamyslet.
Usnesení: ZO schvaluje zadání výběrového řízení na veřejnou zakázku výstavba
ZTV u specializované firmy Veřejné zakázky s.r.o. Praha.
Hlasování: usnesení bylo přijato 13 hlasy, hlasování se zdržel: V. Petr

Schválení zápůjčky ulice Zámecká pro výstavbu chodníku
Starosta pan P. Ulrich vysvětlil, že se jedná o dohodu mezi Obcí Kvasiny a

Královéhradeckým krajem, Správou a údržbou silnic zastoupenou Zdeňkěm Ko-
sem. Královéhradecká kraj nám za účelem výstavby chodníků při silnici III/31817
přenechá do bezplatného dočasného užívání pozemkových parcel č. 1302/1. Tato
smlouva se uzavírá na dobu určitou, od 1. 8. 2007 do doby uskutečnění převodu
pozemkové parcely do vlastnictví Obce Kvasiny, tj. doručením pravomocného
rozhodnutí katastrálního úřadu v Rychnově nad Kněžnou o povolení vkladu do
katastru nemovitostí.
Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o výpůjčce pro výstavbu chodníku při silnici
č. III/31817, p.p.č. 1302/1.
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
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Financování ušlého zisku podnikatelů v obci

Starosta pan P. Ulrich vysvětlil, že důvodem finanční ztráty podnikatelů v
obci je právě probíhající výstavba kanalizace a zahájil diskusi, ve které předal
slovo panu R. Benešovi.
Pan R. Beneš uvedl, že z důvodu uzavření cesty mu poklesl v obchodě výrazně

počet zákazníků.
Starosta pan P. Ulrich ještě dodal, že cesta je průjezdná pro nákladní auto-

mobily a také pro autobusy
Pan J. Novotný konstatoval, že část cesty, kde prozatím výstavba kanalizace

neprobíhá, mohla zůstat průjezdná. Starosta pan P. Ulrich souhlasil s názorem
pana Novotného, že cesty byly vyfrézovány zbytečně daleko dopředu.
Pan V. Petr se optal, jak se bude postupovat v případě, kdy bude nutný prů-

jezd hasičů nebo záchranné služby. Na tento dotaz místostarosta pan J. Tkadlec
odpověděl, že firma VCES v takovýchto případech zprůjezdní cestu okamžitě.
Starosta pan P. Ulrich se vrátil k bodu financování ušlého zisku podnikatelů

a vyzval členy ZO, aby navrhli způsob náhrady ztráty. Paní J. Krucká navrhla
porovnání financí letošního roku s rokem 2006.
Pan R. Beneš dodal, že musí platit sociální a zdravotní pojištění. Požaduje

alespoň vyplacení částky do životního minima.
Pan RNDr. O. Štěpán upozornil na to, že nahrazení ztráty formou dotace

je pro pana R. Beneše příjmem a vysvětlil problematiku poskytování dotací. V
současné době by bylo lepší poskytnout půjčku.
Pan R. Beneš uvedl, že by mohl pozastavit podnikatelskou činnost, ale zpětně.

Usnesení: ZO pověřuje starostu zjištěním, zda je možné zpětně pozastavit pod-
nikatelskou činnost
Hlasování: usnesení bylo přijato všemi hlasy
Na závěr starosta pan P. Ulrich poděkoval všem přítomným za účast a ukončil

zasedání v 10.30 hodin.

Zprávy z naší školy

3. září 2007 zahájili v kulturním
domě společně nový školní rok žáci a
učitelé kvasinské školy. Tento den byl
slavnostní především pro 12 prvňáčků
a jejich rodiče, kteří poprvé společně
usedli do školních lavic. Čeká je 5 roků
učení v naší školičce.

Jsou to:
Ondřej Háněl
Adam Kuruc
Tadeáš Laube
Lukáš Vaněk
David Zounar
Kateřina Binková
Denisa Hanušová
Kristýna Lukavská
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Nela Prokopová
Alžběta Rýdlová
Hana Vašková
Tereza Židová

ZŠ KVASINY
ve školním roce 2007/2008

1. ročník - 12 žáků - třídní učitel Mgr.
Vladimír Kalous
2. ročník - 13 žáků - třídní učitelka Mgr.
Vladimíra Nováková
3. a 5. ročník - 9 + 9 žáků - třídní učitel
Mgr. Libor Beneš
4. ročník - 12 žáků - třídní učitelka Mgr.
Marie Kováříčková

Ve škole je celkem 55 žáků.

vychovatelka ŠD - Mgr. Jana Podstav-
ková
vedoucí ŠJ - Lenka Petrová
kuchařka ŠJ - Věra Jarkovská
školnice - Iva Koblásová

ZÁJMOVÉ KROUŽKY

Kromě výchovy a vzdělávání v ma-
lých třídních kolektivech nabízíme dě-
tem tyto odpolední kroužky:

DRAMATICKÝ - p. uč. Krucká
KERAMICKÝ - p. uč. Krucká

POČÍTAČE - p. uč. Podstavková
TĚLOVÝCHOVNÝ- p. uč. Beneš
AEROBIK -p. uč. Kováříčková
NÁBOŽENSTVÍ - p. Kryczka
ATLETICKÝ - p. Škop , p. uč. Wime-
rová

OZNÁMENÍ

Základní škola oznamuje občanům
Kvasin, že ve dnech 22. - 24. října 2007
organizuje sběr starého papíru. Žádáme
obyvatele, aby tříděný papír a karton
rozdělovali v uvedených dnech do dvou
kontejnerů před školou.

PODĚKOVÁNÍ

Ředitel školy děkuje manželům Rýdlo-
vým, paní M. Holíkové, I. Seidlové, P.
Židové, V. Podstavkovi a zaměstnan-
cům školy, kteří přišli v sobotu nebo
v neděli 24. a 25. srpna 2007 pomoci
s velkým úklidem školy.
Jedině každodenním úklidem po ře-

meslnících mohla být škola připravena
na zahájení školního roku už 3. září.

Vladimír Kalous a Jana Podstavková

Naši důchodci

Pokračovali jsme v činnosti podle
stanoveného programu. Využili jsme
letní sezóny především k turistickým
výletům.
20. června jsme vyjeli autobusem na

parkoviště pod Masarykovou chatou.
Tam se účastníci podle svého zájmu a
zdatnosti rozdělili na dvě skupiny.
Méně náročná trasa vedla od Ma-

sarykovy chaty přes Šerlišský mlýn do
Deštného Zdolali jsme asi 7 km s pře-
stávkami na občerstvení.

Zpět na obsah Kvasinský zpravodaj 38/2007



Spolky a organizace 19

Zdatnější turisté pod vedením p.
Slámy byli odvážnější. Vydali se ke
Kunštátské kapli, pak do Říček.Cestou
se kochali krásnými výhledy na polskou
stranu Orlických hor. Ze Říček se svezli
autobusem do Rokytnice a odtud po-
kračovali vlakem. Klobouk dolů- ušli ve
vedru 17 kilometrů. Výletu se celkem
účastnilo 14 lidí.

19. července jsme absolvovali zá-
jezd po trase Jasenná, Josefov, Kuks,
Rozkoš.

Zúčastnilo se 31 lidí. Nejprve jsme
se zastavili v Jasenné, kde rodina Dub-
nova má v několika sklenících překva-
pivé množství kaktusů. Někteří výlet-
níci jen prohlíželi, jiní i nakupovali.
Mnozí z nás viděli poprvé tolik kaktusů
pohromadě.

Odtud jsme pokračovali do neda-
lekého Josefova.S kahany v ruce jsme
prošli podzemními chodbami pevnosti
a poučili jsme se i o výstavbě tohoto
unikátního opevnění. V horkém počasí
bylo příjemné ochlazení .v podzemí. V
labyrintu chodeb se nikdo neztratil, a
tak jsme mohli zhlédnout i zajímavé
soukromé vojenské muzeum p. Frosta,
zaměřené na novověké dějiny až do sou-
časnosti. Expozici ocenili zejména muži
v naší skupině. V Jaroměři jsme se na-
obědvali a čekal nás nedaleký Kuks.
Tam v sídle pozoruhodného hraběte
Šporka jsme obdivovali Braunovy so-
chy, hospital i Šporkovu hrobku a za-
hrady. Výlet jsme skončili u vodní ná-
drže Rozkoš.

Naším nejdelším zájezdem byla
cesta do Jičína, Dětenic a na Máchovo
jezero. Do Jičína jsme dorazili poměrně

brzy. Protože jsme už v autobusu slyšeli
o jičínské historii, Valdštejnovi i Rum-
cajsovi, chtěli jsme střed města vidět
na vlastní oči, někteří i z věže. Přání se
nám splnilo a pokračovali jsme do Děte-
nic. Velmi netradiční prohlídka zámku
i pivovaru nás většinou pobavila a už
víme, jak to chodí ve středověké krčmě.
Je to místo pro otrlé jedince. Proto jsme
raději pokračovali k Mladé Boleslavi. .
Po dobrém obědě jsme jeli k Máchovu
jezeru. Počasí vydatně přispělo k úspě-
chu projížďky, někteří otužilci se i kou-
pali.Ani se nedivíme, že K. H. Mácha tu
rád pobýval. My jsme se nemohli zdržet
déle, čekala nás poměrně dlouhá cesta
domů.

Po několika zájezdech jsme v září
zůstali doma a naplánovali grilování
kuřat. Tak jsme se mohli setkat i s
těmi našimi členy, kteří z různých dů-
vodů necestují. 21. 9. se v Kulturním
domě. sešlo 71 členů. Grilování se vy-
dařilo.Poděkování patří zvlášť p. sta-
rostovi za přípravu kuřat a manželům
Hofmanovým za trubičky a hudební do-
provod.

Přejeme si, aby i dále činnost
KD byla úspěšná.Můžete se zapojit se
svými návrhy.

J. Dittrichová, H. Dytrtová

Volejbal

Závěr sezony 2006/07, tedy měsíc
červen + dovolené, se konal přípravou
tradičních letních turnajů. Předcházel
jim pouze turnaj veteránů „Memorial
J. Dostálaÿ, a sice 16. června. Celo-
státně je všude velmi špatná účast, i
u nás byla pouze 4 družstva. Zvítězilo
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mužstvo z Prahy.
Velké letní turnaje se konaly 30. 6.

a 1. 7. 2007 - celkem 41 družstev.
V sobotu 30. 6. se představilo 22

družstev a zde jsou vítězové jednotli-
vých kategorií:

Okresní třída - ženy (9 družstev)
BANÍK VAMBERK, ČERVENÝ KOS-
TELEC, SOKOL ZBEČNÍK, TJ HRO-
NOV

Okresní přebor - muži (8 druž-
stev)
VŠ BRNO, KVASINY, STARÉ
MĚSTO NÁCHOD, TJ CHRUDIM

Volná třída mužů (5 družstev)
HRONOV, RUBENA NÁCHOD, ČER-
VENÝ KOSTELEC, VAMBERK

V neděli 1.7. se představilo 19 družstev
mužů a žen oblastních soutěží:

Kategorie muži (7 družstev)
OMAR TÝM, VAMBERK (v sestavě
Klár působící v Belgii), VK HRONOV,
START PRAHA

Kategorie ženy (12 družstev)
VK ZÁMĚL, RUTA PRAHA, RU-
BENA NÁCHOD, JILEMNICE
Celkem bylo na 41. ročníku letních

turnajů sehráno 204 setů - úctyhodný
výkon - hrálo se po oba dva dny za
krásného počasí až do pozdních večerů.
Účastníky turnajů byl konstatován per-
fektní servis pořadatelů a hojnost di-
váků.
Turnaje 23. 6. v Albrechticích se zú-

častnila 4 družstva mládeže AŠ Kva-
siny. Nejmladší v kategorii přehazovaná
skončili na 5. a 7. místě, rovněž v ka-
tegorii „MINIÿ volejbal skončila naše

mládež na 5. a 7. místě.
To bylo vše v sezoně 2006/07 a na-

stává prázdninový klid.
Nová sezona 2007/08 začíná přípra-

vou na letních turnajích.

Zajímavosti z oddílu

• Turnaje v Lupenici - naše družstvo
žen skončilo ze sedmnácti družstev
na pěkném 2. místě.

• Turnaj ve Vamberku - ženy skončily
na 5. místě.

• 7. 9. se konal již 11. ročník turnaje
SOU Kvasiny v přehazované - účast
jedenácti ústavů, hrálo se ve dvou
kategoriích + uniflet (vedoucí). Po-
časí se naštěstí umoudřilo a tak byla
spokojenost všech lidí. Akci dopro-
vázela účast vojáků a další atrakce.
Volejbalisté byli nápomocni!!

• Začátkem nového školního roku byl
proveden nábor dětí (viz. leták) v
základních školách Kvasiny, Solnice,
Skuhrov nad Bělou, Černíkovice -
máte možnost zapojit své děti do
sportování, včetně Vaší účasti!

• Oddíl zapojil do sezony 2007/08 tato
družstva:
- mini volejbal dívek (4 družstva)
krajský přebor
- šestkový volejbal dívek
- přehazovaná (2 smíšená družstva)
- okresní přebor muži
- okresní přebor žen II. třídy - ženy
A+B
- okresní přebor žen - ženy „Cÿ
- Oddíl nabízí možnost zahrát si v
areálu nohejbal a případně vytvořit
nový nohejbalový oddíl, který dále
oživí činnost areálu. Je v Kvasinách
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dost mladých, kteří by se mohli za-
pojit a udělat něco pro své zdraví.
- Zhodnocení podzimní části nové
sezony provedeme v dalším vydání
Kvasinského zpravodaje.

Alois Vavera

Své ANO si řekli

Od vydání minulého zpravodaje
uzavřeli sňatek Mizera Vlastimil a Pe-
linková Jaroslava.
Přejeme Vám hodně zdraví, radosti,

dostatek lásky a vzájemné úcty, abyste
i těžkosti života dokázali překonat.

Vítáme

V létě se v naší obci narodili Kub-
cová Kateřina, Mejstříková Markéta,
Forejtková Karolína, Kovářová Tereza
a Zářecká Klára.
Novým občánkům přejeme do ži-

vota hodně štěstí a šťastným rodičům
gratulujeme.

Blahopřejeme

Vážení čtenáři, ve společenské rub-
rice pravidelně blahopřejeme všem na-
šim spoluobčanům, kteří v příslušném
období dosáhli věku 70 let a více. Po-
kud si někdo nepřeje být zde uveden,
nechť nám to prosím oznámí, jinak vy-
cházíme z údajů evidence obyvatel ve-
deném na obecním úřadě.
V následujících měsících oslaví své

narozeniny tito naši spoluobčané:

Říjen

Píčová Jaroslava 70
Mašek Josef 70
Rotterová Eliška 71

Švehlová Marie 72
Pavlová Marie 73
Baranová Anna 74
Tomášová Růžena 78
Hermanová Miluše 83

Listopad

Trojanová Marie 71
Židová Marie 73
Ponka Josef 79
Přibyl Josef 84
Fišarová Věra 88
Machálková Ludmila 89

Prosinec

Pavlová Eva 71
Nosková Jaroslava 73
Mičeková Jaroslava 76
Šumanová Helena 78
Matějková Marie 79
Pícha Karel 80
Arnoštová Marie 80
Šremrová Marie 85
Nováková Anežka 86
Víchová Kláva 87

Vzpomínáme

Na létě zemřeli tito občané naší
obce: Sedloňová Anna, Leden Zdeněk,
Žid Milan, Slaninová Emilie, Nemecz
Arpád, Hlaváčková Anna a Fajt Jaro-
slav.
Vážení pozůstalí, přijměte projev

hluboké soustrasti.

Pečovatelské služby Kvasiny

Toto krátké povídání je určeno pře-
devším našim seniorům a jejich rodin-
ným příslušníkům. Pečovatelská služba
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(PS) Kvasiny vznikla jako organizační
složka obce v dubnu letošního roku. S
novým zákonem, který je v platnosti
od 1. 1. 2007 bylo nutné zažádat o re-
gistraci, aby byla PS „legálníÿ nebo PS
úplně zrušit.

Po řadě jednání rada zastupitelstvo
obce Kvasiny rozhodlo, že o registraci
zažádáme. Po předložení různých do-
kladů, potvrzení a čestných prohláše-
ních byla u Krajského úřadu v Hradci
Králové Pečovatelská služba Kvasiny
zaregistrována. Staly jsme se tak jed-
nou ze čtyř registrovaných poskytova-
telů pečovatelských služeb v regionu
Rychnovsko.

Z toho důvodu dochází i k na-
výšení počtu kvalifikovaných pracov-
níků. K 1. 10. 2007 bude mít PS Kva-
siny 4 zaměstnance a sociální pracov-
nici. Posláním PS Kvasiny je zajis-
tit potřebnou péči uživatelům, kteří
mají sníženou soběstačnost z důvodu
věku, zdravotního postižení nebo chro-
nického onemocnění, tak aby zajistila
plnohodnotný život v domácím pro-
středí s maximálně možným zachová-
ním dosavadního způsobu života, na
který jsou zvyklí. Naším cílem je po-
skytovat služby minimálně na úrovni
definované Standardy kvality sociál-
ních služeb Královéhradeckého kraje.
Chceme je nebídnout většímu počtu kli-
entů nejen v Kvasinách, ale i v okolních
obcích.

V současné době dovážíme obědy ze
školní jídelny do Skuhrova nad Bělou.
Rádi podáme informaci o možnostech
čerpání sociálních dávek a příspěvku na
péči. Připravujeme informační letáčky s

nabídkou služeb, internetové stránky a
den otevřených dveří v Domě pro seni-
ory. Na stránkách kvasinského zpravo-
daje budete pravidelně nacházet nové
informace z PS. Telefonní číslo na pe-
čovatelskou službu je 494 596 510.

Iva Rýdlová, veducí PS

Zážitky našich spoluobčanů

V této rubrice bychom chtěli oslo-
vit naše občany,kteří něco zajímavého
viděli či zažili a chtějí se o to s námi
podělit.
Máme říjen a v tomto čase jsme

si každoročně připomínali Den armády,
která je u nás již čistě profesionální.Její
současné poslání spočívá především v
zabezpečení obrany území České re-
publiky, ale její součástí jsou i zahra-
niční mise. Do povědomí široké veřej-
nosti vstoupila účast našich vojáků v
dalekém Afghánistánu i působení čes-
kého kontingentu v Iráku. Právě v Af-
ghánistánu působil nějaký čas i Kvasi-
ňák Václav Brandejs. Vystudoval Vo-
jenskou akademii v Brně, obor řízení le-
tového provozu.
Jak ses vůbec do Afghánistánu do-

stal, jak dlouho mise trvala a co bylo
jejím cílem?

Byl jsem vybrán a neřekl jsem ne.
Jednalo se o mezinárodní misi jedno-
tek ISAF na letišti v Kábulu. Probíhá
v čtyřměsíčních cyklech, my jsme ji ab-
solvovali od prosince 2006 do dubna
2007. Česko-slovenský kontingent tvo-
řilo zhruba 40 lidí, kteří kompletně ob-
sadili velitelské funkce letiště a zajišťo-
vali jeho provoz.
Jak probíhala příprava?
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Příprava zahrnovala měsíční kurz v
Maďarsku, který nás seznámil s tam-
ními podmínkami. Maďaři byli totiž
naši předchůdci. Další fází byl týden
ve Vyškově na Moravě, kde jsme měli
přednášky týkající se historického vý-
voje i současné politické situace a byli
jsme vybaveni výstrojí. V Praze ve vo-
jenské nemocnici jsme podstoupili zdra-
votní prohlídku s očkováním a psycho-
logické testy.
Můžeš nějak přiblížit afghánskou

metropoli?
Z města samotného jsem toho pří-

liš neviděl, jen pár okamžiků při přistá-
vání a odletu. Má přibližně 4 miliony
obyvatel, leží v nadmořské výšce 1800
m.n.m. . Kábul je od nás vzdálen vzduš-
nou čarou 6000 km, časový posun je 4
hodiny. Veškerý čas jsme trávili v me-
zinárodním kempu společně s dalšími
národy - Němci a Dány. Kromě ubyto-
vacích a stravovacích kapacit obsahoval
i tržnici, posilovnu, hřiště a klubovny
pro trávení volného času. Kontakty s
místními obyvateli byly omezené a vý-
hradně pracovní.
Jaká byla náplň Tvé práce?
Pracovalo se na tři směny, největší

provoz byl v době dopravní špičky od 10
do 15 hodin kromě pátku, který je z dů-

vodu svátku volným dnem. Provoz to-
hoto mezinárodního letiště je civilní mí-
chaný s vojenským, podmínky nesrov-
natelné s evropskými. Personální obsa-
zení tvoří šéf směny a 4 řídící + 2 místní
afghánští koordinátoři. Jejich přístup k
práci je trochu odlišný, ale naštěstí k
žádnému konfliktu ani problému nedo-
šlo. Součástí týmu je i jeden koordiná-
tor ze soukromé americké firmy, který
má na starosti bezpečnostní opatření.
Konečné zhodnocení znělo, že cíl mise
byl úspěšně splněn.
Daleko od domova jsi prožil i Vá-

noce a Silvestr.
Na Štědrý večer jsme se sešli ve vy-

zdobené klubovně, měli jsme slavnostní
večeři, kterou roznášela obsluha v san-
taklausovských čepicích. Podobně pro-
běhl i Silvestr, ale bez přípitku, pro-
tože alkohol je na misích zakázaný. Po-
časí bylo 3 týdny mrazivé (až -15C), na-
padlo asi 20 cm sněhu. Byla to výhoda,
bylo zdravěji a tolik se neprášilo.
Zúčastníš se ještě někdy podobné

mise?
Zatím nevím, ale nevylučuji, že ještě

někam pojedu. Byla to určitě dobrá
zkušenost.
Děkuji za rozhovor.

Markéta Holíková
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Volejbalový oddíl VK AŠ  Kvasiny 
 

vyhlašuje 
 

NÁBOR MLÁDEŽE  
 

chlapc
�
 i dívek -  ro� níky narození 1995 – 2000! 

 
 
 

Nábor prob� hne v úterý 11.9. a pátek 14.9.   od 17.00 hod  na volejbalových kurtech u 
vlakového nádraží.  

 
Pokud by se cht� l n� kdo p� ihlásit i pozd� ji, m

�
že p� ijít na naše pravidelné tréninky, které  

probíhají na ja� e a na podzim na kurtech u vlakového nádraží v 
  
úterý  a  pátek   -    17.00 – 18.30 hod (všechny v� kové kategorie) 
 
a v zim�  v t� locvi� n�  ZŠ v Solnici: 
 
úterý  -    16.45 - 17.45 hod (mladší žáci a žákyn� : 1.- 5. t� ída)  
                 17.45 - 19.00 hod (starší žáci a žákyn�  : 6.- 9. t� ída)  
 
a sokolovn�  v Solnici 
 
pátek -    16.45 - 17.45 hod (mladší žáci a žákyn� : 1. - 5.t� ída)  
                17.45 - 19.00 hod (mladší žáci a žákyn� : 6.-  9.t� ída) 
 
Autobus ze Skuhrova n.B� lou jezdí do Solnice 16.18, 17.18, 18.18 hod 
               ze Solnice do Skuhrova n. B� lou   16.28, 17.30, 18.28, 19.30 hod 
   
P� ij � te se na nás podívat a rozší� it naše � ady (ú� ast rodi� �  i na trénincích vítána). 
 
 
 

 
Veškeré dotazy Vám zodpoví naši trené� i: 
Vavera Alois (MB 603350008), Mašek Josef 494596835, Stieberová Renata (MB 775649328), 
                             

 



 

 provede ve vaší obci mobilní svoz nebezpe
�
ných odpad�  

 
 
 
 
 

 
 
 
 

                     Vybírané nebezpe � né odpady:  �
 oleje a nebo tuky �
 barvy, lepidla, prysky � ice �
 rozpoušt� dla �
 kyseliny, hydroxidy, fotochemikálie �
 detergenty, odmaš� ovací prost� edky �
 staré léky �
 pesticidy  �
 akumulátory (i plné) �
 mono� lánky �
 zá� ivky, výbojky              

 

Další odpady, které od Vás odebereme:  �
 elektrop � ístroje - radia, vysava� e, pra� ky, sporáky, atd. �
 pneumatiky (osobní) �
 ledni� ky, mrazni � ky �
 televizory  

 
 
 
 

Kompletní elektrop� ístroje a zá� ivky budou odebírány ne jako odpad, ale na zp	 tný 
odb	 r. Proto je nepoškozujte a neodebírejte žádné sou
 ásti.  
 
 
 

JINÉ ODPADY NEŽ ZE SEZNAMU NEODEBÍRÁME!  
ODPADY NENECHÁVEJTE NA STANOVIŠTI BEZ DOZORU! VY � KEJTE NAŠEHO 

P� ÍJEZDU !  

ODLOŽENÉ ODPADY NEBUDOU ODVEZENY, ALE BUDOU PONECHÁ NY NA MÍST   ! 

 

 

 

Dne: 13. � íjna 2007  
 
Stanovišt� : KVASINY „U Soudku“ 12,25 – 12,50 hodin 
  u hasi� ské zbrojnice 13,00 – 13,25 hodin 
  u konzumu 13,30 – 13,55 hodin 
  

P� ineste nám sv� j odpad ! 
Chra� te naše životní prost� edí ! 

 

Ob� ané obce Kvasiny si sami hradí zneškodn� ní televizí, 
elektrop � ístroj � , ledni� ek (pokud budou poškozeny, komplet- 
ní jsou zdarma) a pneumatik 
televize 8,50K� /kg,                ledni� ka 310,- K� /ks,  
elektrop� ístroje 24,-K� /ks,   pneumatika osobní 20,- K� /ks 
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